
ARHITEKTURNA DELAVNICA HRUŠICA-
FUŽINE

Sožitje med pozidavo
in kmetijstvom

Prvič v zgodovini naše občine, najbrž pa tudi v zgodovini Ljubljane
in morda celo Slovenije, ureditev in pozidava nekega območja obrav-
navana na način, ki ga je ubral naš izvršni svet z razpisom Arhitek-
turne delavnice in tudi s postopki, ki naj bi sledili. za dokončno izobli-
kovanje kraja, ki leži med bodočimi rekreacijskimi površinami ob Šte-
panjskem naselju na zahodu, reko Ljubljanico na severu in bodočo
Fužinsko cesto, ki bo povezovala novi Fužinski most z Litijsko cesto
na jugu. To naselje MS 6-5 Hrušica—Fužine je v dolgoročnem planu
razvoja občin in mesta Ljubljane načrtovano kot površina za stanova-
nja, zraslo naj bi jih 1600, obenem pa gre za 22,3 hektara kmetijskih
zemljišč, ki tudi skrbijo za dobro založenost našega mesta s prehram-
benimi proizvodi.

(nadaljevanje na 2. strani)
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S predstavitvijo enajstih pro-
jektov, se je 24. februarja v
Spanskih borcih pričela razpra-
va. iz katere naj bi posebna de-
lovna skupina izoblikovala
smernice, ki bodo napotilo in ob-
veza projektantu pri izdelavi za-
zidalnega načrta. Povabilu na-
šega izvršnega sveta z 18. no-
vembra lani k Arhitekturni de-
lavnici se je odzvalo enajst avtor-
jev s sodelavci, še pred tem pa je
Fakulteta za arhitekturo. grad-
beništvo in geodezijo pod vod-
stvom docenta magistra Petra
Gabrijelčiča opravila študijo

Ekološki in sociološki parametri
kmetijskega rajona Hrušica. Bi-
zovik. Zadvor. ki je ugotovila
probleme v tem prostoru in po-
meni strokovno podlago s po-
dročja ktnetijstva pri nadaljnjem
delu.

Arhitekturna delavnica. ki je
po svoji vsebini najbližja stro-
kovni anketi. je torej bila iskanje
strokovnih idej. kako v tem pro-
storu najti sožitjc med kmetijsko
in urbano rabo zemljišča. K so-
delovanju so bili pritegnjeni ra-
zlični strokovnjaki. vendar se,
žal, ravno s področja kmetijstva
te delavnice niso udeležili. Štro-
kovne razprave o projektih, ki so

bili razstavljeni v Španskih bor-
cih. se prav v teh dneh zaključu-
jejo. v njih pa so sodelovali tudi
krajani s tega območja.

O ureditvi območja MS 6-5
Hrušica—Fužine je razpravljala
tudi naša kmetijsko zemljiška
skupnost. Menili so, da je treba
temeljito razmisliti o pozidavi
vsake kmetijske površine, da nas
ne bodo zanamci spraševali, kaj
smo vendarJe počenjaJi z zem]jo,
da smo je toliko uničili. Izobliko-
vati bo treba tudi usmeritve
glede bolj intenzivne proizvod-
nje na preostalih kmetijskih po-
vršinah.
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